
هیچ پیامبر و دینی نیست که بر
حق قضاوت نکند

رئیس جمهور با بیان اینکه طبق فرمایش قرآن کریم فرقی میان
پیامبران نیست، گفت: ما در مقابل آنچه همه پیامبران دعوت به آن
کردند تسلیم هستیم. این اعتقادی است که خداوند در قرآن به ما
معرفی کرده و ما باور داریم که فرقی بین دین ما و شما از لحاظ

اعتقادی نیست.

رئیس جمهور در دیدار با هموطنان مسیحی، تصریح کرد: تمام دعواهای
ما به خاطر منیت ماست. اگر منیت را کنار بگذاریم مشکل حل میشود.

تابعیت از هوای نفس است که ما را به جان هم انداخته است.

پزشکیان در سالروز تولد عیسی مسیح (ع) تاکید کرد: دین و پیامبران
راهی به غیر از راه درستی نیاوردهاند. هیچ پیامبر و دینی نیست که

بر حق قضاوت نکند و راهی به غیر از راه درستی نیاوردهاند.

وی با تاکید بر اینکه عبادت میکنیم که براساس اخلاق، مهربانی و
انصاف با سایر انسانها برخورد کنیم، یادآور شد: قرآن میفرماید
همه مردم از یک منشا هستند و خدا نیز یکی است پس خدا را عبادت
کنید. حق مستقل از من و شماست و هر کس از حق، پای خود را کنار

بگذارد باید بازگردد.

رئیس جمهور با بیان اینکه حق را باید پذیرفت، افزود: اگر حق و
انصاف را قبول داشته باشیم، هرگز با هم اختلاف نخواهیم داشت. همه
ما از یک قوم و یک نژاد و ملت هستیم، یعنی امت واحد هستیم. زبان،
گفتار، جنسیت و منطقه ما فرقی نمیکند برتری با کسی است که

سالمتر، صالحتر، مهربانتر و عادلتر است.

وی با تاکید بر اینکه نباید بر سر مسائل بیهوده با هم دعوا کنیم،
ادامه داد: امیدوارم نگاه و اندیشه و دعوت حضرت عیسی (ع) نصیب
منطقه ما و دنیایی که در آن زندگی میکنیم شود. نباید بر سر مسائل
بیهوده با هم دعوا کنیم چرا که این تمامیتخواهی است که ما را به

جان هم انداخته است.

پزشکیـان اظهـار داشـت: مـا بـه سـرزمین و حقـوق یکـدیگر احتـرام
نمیگذاریم و دعوا از اینجا شروع میشود. همه ما برای محبت و حق و
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انصاف در جامعه تلاش میکنیم و خداوند پیامبران را فرستاد که مردم
با صلح در کنار هم باشند.

رئیس جمهور در پایان یادآور شد: هر چه هست محبت است و صلح است و
آرامش. برای همه شما، مردم کشورمان و همچنین مردم منطقه و دنیا

آرزوی محبت و صلح دارم.

وی با اشاره به جنایات رژیم صهیونیستی در منطقه، تاکید کرد: کسی
که خدا را بشناسد به این راحتی پیر و جوان و زن و کودک را

بمباران نمیکند.


